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سهم یزد از کاشت یک میلیارد 
درخت طی ۴سال ۱۵ میلیون است

منابع  کل  مدیر  مقدم-  صادقی  یزد-سیما 
طبیعی و آبخیزداری استان یزد، سهم استان از 
طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت در کشور 
طی چهار سال را ۱۵ میلیون درخت عنوان کرد و 
گفت: کاشت ۲.۲ میلیون اصله نهال و نیز تولید 
پنج میلیون نهال برای سال جاری در استان در 

دست اقدام است.
»کمال کریمی« در نشستی خبری با اشاره به 
اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت 
در کشور، تصریح کرد: سهم استان یزد از این 
نهضت مردمی، تولید و کشت ۱۵ میلیون درخت 
است که در سال گذشته به دلایل مختلف مانند 
نهال  تولید  استان،  نهالستانهای  آمادگی  عدم 
به طوری که  نیفتاد  اتفاق  استان  در  مناسبی 

پارسال دو میلیون و ۲۰۰ هزار نهال تولید شد.
وی با اشاره به راه اندازی سه نهالستان جدید 
با  امسال  گفت:  جاری،  سال  طی  استان  در 
همکاری بخش خصوصی تولید سه میلیون و 
۷۵۰ هزار اصله نهال در استان تکلیف شده ولی 
با توجه به کسب مجوز و برنامه ریزی برای انتقال 
پساب شهر به نهالستان بزرگ یزد و نیز کسری 
تولید نهال سال گذشته، تولید ۵ میلیون اصله 

نهال در سالجاری مورد اهتمام است.
کریمی به آغاز کشت نهال های تولیدی سال 
استان، گفت:  در  امسال  آذرماه  از ۱۱  گذشته 
پس از شناسایی اراضی مناسب در شهرستانهای 
مختلف، یک هزار هکتار مابین شهرک صنعتی 
در  هکتار   ۱۵۰۰ همچنین  و  یزد  فولاد  جاده  و 
بالادست نیروگاه خورشیدی در مرکز استان برای 
این منظور تعیین شد که هم اکنون کاشت نهال 
در اراضی هزار هکتاری با همکاری بخش های 
مختلف آغاز شده است. وی همچنین از تعیین 
و آماده سازی ۳۵۰۰ هکتار در شهرستان ابرکوه 
برای این منظور خبر داد و گفت: این طرح در 
اردکان،  جمله  از  دیگر  شهرستان های  برخی 
میبد، اشکذر و بهاباد در قالب طرح کمربند سبز 
آغاز شده است. به گفته  وی، تاکنون ۱۰۰ هزار 
نهال توسط اداره کل منابع طبیعی استان کاشته 
شده ولی دهیاریها و شهرداری ها نیز طبق شرح 
وظایف در این باره فعالیت دارند. کریمی تصریح 
کرد: در سال جاری ۲۷۳ مورد استعلام معادن 
به مساحت ۵۱۳ هکتار به منابع طبیعی استان 
ارجاع شده که ۴۹۴ هکتار آن مورد موافقت قرار 
از  استان  در  معادنی  است. وی گفت:  گرفته 
گذشته داریم که بدون مجوز و استعلام از منابع 
طبیعی، فعالیت خود را آغاز کرده و همچنان در 

حال فعالیت هستند.

دیداررئیس ستاد اقامه نماز صنعت 
نفت شمال با مدیر شرکت ملی پخش 

فرآورده های نفتی منطقه گلستان 
در  نفت  صنعت  نماز  اقامه  ستاد  رئیس 
استانهای گلستان و مازندران با حضور در شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان با 
مدیر منطقه دیدار کرد.به گزارش روابط عمومی 
منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت 
منطقه  مدیر  حسینی،  محمد  سید  گلستان، 
ضمن ارائه گزارشی از عملکرد شورای اقامه نماز 
منطقه، اظهار داشت: هر چقدر ما در زمینه 
ترویج نماز بیشتر فرهنگ سازی کنیم کمتر با 
آسیب ها مواجه شده و سلامت در کار افزایش 
می یابد و ترویج و ترغیب فریضه نماز شاخص 
اصلی در کاهش آسیب های اجتماعی جامعه 
طاهر،  متولی  حجت الاسلام  ادامه  است.در 
رئیس ستاد اقامه نماز صنعت نفت در استانهای 
عملکرد  از  تقدیر  ضمن  مازندران  و  گلستان 
شورای اقامه نماز منطقه گلستان،  همدلی و 
ارتباط صمیمی امامان جماعت منطقه با کارکنان 
و مجموعه شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه گلستان را مثال زدنی خواند و افزود: بی 
شک این همدلی تاثیر بسیار مثبتی در پیشبرد 
اهداف شرکت و مقابله با بحرانها و چالشها دارد.
در این دیدار رئیس روابط عمومی منطقه، دبیر 
شورای اقامه نماز منطقه و امامان جماعت ستاد 
نیز  کاووس  گنبد  و  گرگان  انبارهای  و  منطقه 

حضور داشتند.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان:

رویدادهای فرهنگی شناسنامه  دار 
استان باید مستمر برگزار شوند

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
با تاکید بر اجرای فعالیت  های هنری و فرهنگی 
و  مهم  رویدادهای  گفت:  استان  بر  اثرگذار 
مستمر  صورت  به  باید  استان  دار  شناسنامه  
برگزار شوند. به گزارش روابط عمومی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، مجید منادی 
در آیین رونمایی از پوستر نهمین هفته فیلم و 
عکس اهواز که پس از ۲ سال وقفه مجددا کار 
خود را آغاز کرده است اظهار کرد: در دوره  ای 
که برگزاری رویدادها به دلایل متعدد به ویژه 
مالی سخت شده، هنرمندان چراغ رویدادها را 

همچنان روشن نگه داشته  اند.
استان خوزستان در  بیان کرد: ظرفیت   وی 
حوزه های مختلف به ویژه فرهنگ و هنر بسیار 
بالا است و با مراجعه به تاریخ فرهنگ و هنر 
این استان، قدمت و عمق آن مشخص می شود.

منادی ورود حلقه  های میانی در کنار دستگاه  
های اجرایی برای اجرای امور را ضروری دانست 
و افزود: از ظرفیت حلقه  های میانی باید در کنار 

دستگاه  های دولتی بهره  گیری شود.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
حلقه  های میانی را افرادی متخصص و دغدغه 
مند خواند و گفت: هدف گذاری و اولویت  بندی 
اجرای  به  منجر  باید  میانی  حلقه  های  برای 

فعالیت  های موثر و خلاقانه شود.
وی تصریح کرد: باید در راستای حضور هرچه 
فعال  تر جوانان در انجمن  های فرهنگی و هنری، 
تلاش صورت گیرد. در پایان این آیین با حضور 
جمعی از هنرمندان از پوستر نهمین هفته فیلم 

و عکس اهواز رونمایی شد.
رویداد فیلم و عکس اهواز از ١۵ تا ١٨ اسفندماه 

در شهرستان اهواز برگزار خواهد شد.

تولید برق در خوزستان نیازمند 
توجه ویژه است 

برق  شبکه  منطقه ای  پایایی  شورای  رئیس 
استان  افتادگی  عقب  به  اشاره  با  خوزستان 
در موضوع تولید برق، خواستار توجه ویژه به 
اسدی در جلسه شورای  این بخش شد. علی 
با  که  خوزستان  برق  شبکه  منطقه ای  پایایی 
حضور مدیران بخش تولید، انتقال و توزیع ۲ 
استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد برگزار 
شد، با اشاره به کاهش احتمالی تولید برق در 
کاهش  دلیل  به  استان  برق آبی  نیروگاه های 
بارندگی و ذخیره آب پشت سدها، تصریح کرد: 
از پیک برق ۱۰ هزار مگاواتی شبکه برق  عبور 
خوزستان نیازمند توجه به بخش نیروگاهی است 
تا نیاز به انتقال برق از سایر برق های منطقه ای 

به حداقل برسد.
وی افزود: با شرایط سختی رو به رو هستیم و 
عبور از این شرایط تنها با همدلی و همکاری همه 

مجموعه صنعت برق امکانپذیر است.
برق منطقه  ای خوزستان  مدیرعامل شرکت 
و رئیس شورای پایایی اظهار کرد: شرکت برق 
منطقه ای خوزستان برای تقویت بخش انتقال 
و فوق توزیع پروژه های متعددی تعریف کرده 
تلاش  و  شده  مدارد  وارد  آنها  از  برخی  که 
اردیبهشت  نیمه های  تا  دیگر  تعداد  می شود 
در  گزارش،  این  اساس  بر  گردند.  مدار  وارد 
این نشست گزارشی از وضعیت تولید برق در 
نیروگاه های حرارتی، ذخیره آبی سدها و تولید 
و  انتقال  برق آبی، وضعیت شبکه  نیروگاه های 
و  برق منطقه ای خوزستان  توزیع شرکت  فوق 
شرکت های توزیع نیروی برق خوزستان، اهواز 
این  اساس  بر  و  ارائه  بویراحمد  و  کهگیلویه  و 
گفتنی  شد.  اتخاذ  لازم  تصمیمات  گزارش ها 
است برای عبور موفق از پیک مصرف تابستان 
۱۴۰۳، نشست های پایایی منطقه ای شبکه برق 
برق  خوزستان و نشست های مشترک شرکت 
به  توزیع  شرکت های  با  خوزستان  منطقه ای 
صورت مداوم در حال برگزاری است تا با تعامل 
و هماهنگی حداکثری، شبکه برای ورود به پیک 

مصرف آماده شود.

رئیس اتاق تبریز در این نشست ضمن تأکید بر 
توانمندی بانوان استان در عرصه های مختلف گفت: 
هستند  فراوانی  پتانسیل های  دارای  استان  بانوان 
و باید از انرژی، علم، دانش و مهارت این قشر در 

جامعه به  بهترین نحو استفاده شود.
یونس ژائله، با اشاره به وجود بانوان با سواد و با 
تجربه در عرصه تولید و تجارت در استان، بر لزوم 
بهره گیری از توان این افراد در راستای خلق ثروت در 

جامعه تأکید کرد.
ژائله تأکید کرد: بانوان می توانند در کنار هم حرکت 
بزرگی ایجاد کرده و در زمینه تولید و تجارت، عقب  
ماندگی های پیشین را جبران کنند، اتاق تبریز هم در 

این زمینه حمایت های لازم را انجام می دهد.
تأخیر  به  اشاره  با  تبریز  اتاق  عضو هیئت رئیسه 
تاریخی یک  دهه ای در خصوص نقش آفرینی بانوان 
اهتمام  از  استان،  کار در  و  فعال در حوزه کسب  
هیئت رئیسه اتاق تبریز در تشکیل کمیسیون بانوان 

در اتاق تبریز خبر داد.
رضا جعفری، هدف از این اقدام را ایجاد وحدت و 
همدلی بین بانوان فعال اقتصادی در راستای توسعه 
فعالیت های این قشر در حوزه تولید و تجارت استان 

عنوان کرد.
عضو هیئت رئیسه اتاق تبریز، پله اول برای تحقق 
این امر را در ابتدا تشکیل کمیسیون بانوان و سپس 
در  حضور  گسترش  برای  منسجم  برنامه  تدوین 

عرصه های مختلف دانست.
جعفری از بانوانی که دارای کارت عضویت در اتاق 
تبریز یا کارت بازرگانی هستند، خواست تا در تحقق 

این امر مهم فعالانه مشارکت کنند.
ابراز  ضمن  تبریز  اتاق  نمایندگان  هیئت  عضو 
خرسندی از استقبال و حضور پرشور بانوان در این 
نشست گفت: اینکه گفته می شود، بانوان در حوزه 
نقش آفرینی  باید  که  آن چنان  نتوانسته اند  تجارت 

کنند، کاملاً نادرست است.
سید یوسف حسینی، افزود: در حال حاضر بانوان 

بسیار مؤثری چه در داخل کشور و چه در عرصه های 
بین المللی وجود دارند، که  رقبای سرسختی برای ما 

به  شمار می روند.
بانوان  با تأکید بر نقش پررنگ  اتاق تبریز  دبیر 
در جامعه و خانواده گفت: این قشر که نیمی از 
جمعیت کشور را تشکیل می دهند، ثابت کرده اند که 
تأثیر بسیار مهمی در تمامی جنبه های زندگی دارند.

در حال حاضر  اینکه  بیان  با  پور،  جعفر محرم  
بانوان توانمند زیادی در حوزه اقتصادی در استان 
فعالیت دارند، گفت: از پتانسیل این افراد می توان 
برای حمایت از زنان سرپرست خانوار و ایجاد ارزش  

افزوده بهره گرفت.
عنوان  به   تبریز  بازرگانی  اتاق  گفت:  محرم پور 
بانوان  کنار  در  همواره  خصوصی،  بخش  پارلمان 

فعال در حوزه کسب  و کار است و در این راستا ابتدا 
سعی در حساس سازی بانوان نسبت به جایگاه خود 
در جامعه و سپس اعتماد آفرینی نسبت به  خود و 

فضای پیرامون دارد.
لازم به ذکر است در ادامه این دیدار، جمعی از 
بانوان حاضر در جلسه به طرح نظرات و پیشنهادات 

خود در خصوص نحوه فعالیت تشکل پرداختند.

تشکیل کمیسیون بانوان در اتاق بازرگانی تبریز؛

اتاق بازرگانی تبریز از بانوان کارآفرین حمایت می کند
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: دومین نشست مشترک بانوان کارآفرین اتاق بازرگانی تبریز با محوریت »بررسی اقدامات انجام شده در خصوص بانوان 
و بررسی الزامات تدوین نقشه  راه حوزه بانوان« با حضور رئیس اتاق بازرگانی تبریز، جمعی از هیئت نمایندگان اتاق تبریز و بانوان کارآفرین و فعال در 

حوزه اقتصادی استان در اتاق تبریز برگزار شد.
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می دهد

دستیار ویژه وزیر راه و شهرسازی:

دستیار ویژه وزیر راه و شهرسازی گفت: تبدیل زمین به سرزمین 
و شهر نیازمند همت، اراده و نیز حکمت، دانش و فرزانگی است.

روح الله اکبری در آئین واگذاری ۱۳۵۷ قطعه زمین در راستای 
که  البرز  استان  در  و جوانی جمعیت  از خانواده  قانون حمایت 
نژادفلاح کرج برگزار شد، گفت: تبدیل زمین  در سالن شهیدان 
به سرزمین و شهر نیازمند همت و اراده و نیز حکمت، دانش و 
فرزانگی است. وی با اشاره به اجرای قانون حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت مطرح کرد: دولت سیزدهم وظیفه خود می داند 
که علاوه بر خدمات عمومی و تأمین زیرساخت هایی مانند آب، 
برق، گاز، جاده و … به تهیه و تأمین کالای اساسی خانواده که 
سهم آن در سبد خانوار بسیار پررنگ و تولید آن امری پرزحمت 

است، توجه ویژه داشته باشد. دستیار ویژه وزیر راه و شهرسازی 
عنوان کرد: تولید مسکن و ظرفیت سازی برای آن بسیار دشوار 
و پیچیده و البته شیرین است، این شیرینی زمانی خود را نشان 
می دهد که ما نشاط و امیدواری خانواده ها را مشاهده می کنیم. 
دولت فعلی نه تنها موافق نشاط خانواده ها است بلکه به امیدواری 
آنها نیز فکر می کند. اکبری  خاطرنشان کرد: وقتی دولتی برخاسته 
از مردم و دغدغه اش آحاد ملت باشند، در مشارکت و هم پیوندی 
با مردم می تواند چشم اندازی روشن و امید در جامعه را ایجاد کند. 
وی با اشاره به اینکه خانه و خانواده و نیز جمعیت و سرزمین با 
یکدیگر عجین هستند، مطرح کرد: تولید خانه زمانی معنای خوبی 
پیدا می کند که بتوانیم سلایق و علایق خانواده ها را در آن در نظر 

بگیریم. شاید وجه تمایز تولید در نهضت ملی مسکن و مسکن مهر 
در زمینه بها دادن به سلایق خانواده ها است. 

دستیار ویژه وزیر راه و شهرسازی اظهار کرد: در زمینه طراحی 
منازل در اجرای قانون های جهش تولید مسکن و حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت تلاش ما بر این آن است که در کنار تولید انبوه، 
تولید سفارشی و سفارشی سازی انبوه هم داشته و برای خانواده ها 
حق انتخاب قائل باشیم. علاوه بر این کیفیت زندگی نیز برای ما 

اهمیت بسیاری دارد. 
اکبری با اشاره به اینکه زمین هایی که به خانواده ها اهدا می شود، 
به صورت طبقه و حیاط دار ساخته می شوند، بیان کرد: در خصوص 
جوانی جمعیت ما در یک پنجره جمعیتی قرار داریم. زمانی که این 
قانون تصویب شد ما هفت سال برای اجرای آزمایشی آن فرصت 

داشتیم که دو سال از آن گذشته است. 
وی ادامه داد: در این پنجره جمعیتی اگر جمعیت کشور جوان 
نشود در یک چاله جمعیتی فرو می رویم و ۲۰۰ سال طول می کشد 
که دوباره هرم سنی ایران جمعیت جوان شود. اگر در این پنج سال 
باقیمانده دست به دست هم ندهیم و جمعیت جوان کشور را 
افزایش ندهیم، با بحران مواجه خواهیم شد. دستیار ویژه وزیر راه 
و شهرسازی جلوگیری از مواجهه با این بحران را مستلزم حمایت 
دولت و همت ملت دانست و خاطرنشان کرد: یکی از مشکلاتی 
که بر اثر پیری جمعیت با آن مواجه خواهیم شد، کاهش افراد 
بگیران  مستمری  تعداد  افزایش  و  اشتغال  سن  بیمه پرداز در 

صندوق های بازنشستگی و تأمین اجتماعی است. 
یک ناترازی در  امر  این  دنبال  به  اینکه  به  اشاره  با  اکبری 
صندوق های بیمه اتفاق می افتد، بیان کرد: هیچکس بخاطر یک 
قطعه زمین فرزندآوری نمی کند اما وظیفه دولت است که از افرادی 
که برای جوانی جمعیت کشور تلاش می کنند حمایت های لازم را به 

عمل آورد و واگذاری زمین گوشه ای از این حمایت است.

تبدیل زمین به سرزمین و شهر نیازمند همت و اراده است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان :
شبکه آب ۲۰۰ روستای سیل زده جنوب سیستان و بلوچستان وارد مدار شد

زاهدان  محمد  شکوهی فر : مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان گفت: به رغم عدم امکان رفع حوادث طی ۴۸ 
ساعت ابتدایی وقوع سیل، تاکنون شبکه آب ۲۰۰ روستا وارد مدار بهره برداری شده است.

 "علیرضا قاسمی" در جلسه بحران سیل که به ریاست وزیر نیرو در چابهار برگزار شد، بیان کرد: با توجه به سیلاب اخیر در 
حوزه شهرستان دشتیاری، منطقه پلان، تلنگ و پیرسهراب از مجموع ۵۲۰ روستا، طبق برآورد انجام شده ۱۷۶ روستا دچار 
مشکل و قطعی آب شدند که با تلاش همکاران از ابتدای وقوع سیلاب و مهیا کردن شرایط برای رفع آسیب ها تاکنون شبکه آب 

شرب ۱۴۲ روستای این مناطق وارد مدار شده است.
وی با اشاره به وضعیت سایر شهرستان های درگیر سیل سیستان و بلوچستان، گفت، در ۱۰ شهرستان استان، شامل 
قصرقند، نیکشهر، زرآباد، کنارک ایرانشهر، سوران، مهرستان، سراوان، گلشن و دلگان تاسیسات آب ۶۵ روستا دچار آسیب شد 

که از این تعداد شبکه آب ۶۰ روستا احیا و در روستاهای باقی مانده طی ۲۴ ساعت آینده شبکه آب پایدار خواهد شد.
وی ادامه داد، از ابتدای بارش ها ارائه خدمات آبرسانی در ۲۴۱ روستا به دلیل وقوع سیلاب سهمگین دچار اختلال شد که تاکنون مشکل 

آب ۲۰۰ روستا مرتفع و باقی روستاها نیز به زودی وارد مدار بهره برداری خواهند شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان، اظهار کرد: در مقایسه با سیل سال ۹۸، که شبکه آب ۱۲۱ روستا با قطعی آب مواجه و شدت و میزان 
بارندگی کمتر از سیل اخیر بود، رفع حوادث و وارد مدار کردن تاسیسات آبرسانی طی یک ماه زمان برد اما در این برهه طی پنج روز مشکل آب ۲۰۰ روستا برطرف 

و پیش بینی می شود مابقی روستاها طی ۲۴ ساعت آینده به شبکه آب وصل شوند.
قاسمی، با بیان اینکه، با توجه به اینکه پس از وقوع سیلاب نشست هایی در سطح خاک رخ می دهد امکان بروز حادثه و آسیب به شبکه دور از انتظار نیست، 

افزود: از این رو تمهیدات لازم اندیشیده شده و تیم های عملیاتی شرکت با تمام تجهیزات در آمادگی کامل به سر می برند.
وی در پایان افزود: در بارشهای اخیر تنها در منطقه شارک، ۲۸۰ میلیمتر بارش باران را در سه روز داشته ایم که این میزان حدود سه برابر میانگین ۱۰۰ میلیمتری 
متوسط بارش سالانه استان است، جاری شدن سیلاب در منطقه طبیعی بود، علیرغم تمام خسارتهایی که سیلاب وارد کرده، به نظر ما، برکات سیلاب بیشتر 

بوده و وجود آب، نعمت بسیار بی بدیلی است، این اشکالات هم اگر وجود دارد، از زیرساختهای ماست.
وی ابراز امیدواری کرد: بعد از سیلاب و با اعتباراتی که در حوزه سواحل مکران تزریق می شود و اعتبارات عمرانی، ما بتوانیم زیرساخت ها را به گونه ای اصلاح 

کنیم که در مواقع سیلاب های بعدی، مخاطره ای نداشته باشیم و سیلاب، جشن شادی باشد و مردم دچار مخاطرات نشوند.

وزیر نیرو خبر داد
رفع مشکل آب آشامیدنی و برق روستا های سیل زده جنوب سیستان و بلوچستان

زاهدان  محمد  شکوهی  فر :وزیر نیرو با اشاره به اینکه عملیات برق رسانی و آبرسانی به روستا های مناطق سیل زده سیستان و 
بلوچستان انجام شده است، گفت: سد های بزرگ جنوب استان نقش موثری در مهار سیلاب و کاهش خسارت ها در جریان 
بارش های سنگین روز های گذشته داشتند. علی اکبر محرابیان درباره آخرین وضعیت مناطق سیل زده جنوب استان سیستان و 
بلوچستان در چابهار گفت: در مناطق سیل زده جنوب سیستان بلوچستان در یک بازه زمانی بسیار کوتاه بارش های سنگینی 
رخ داد و در برخی نقاط میزان بارش به بیش از ۲۸۰ میلی متر رسید که این بارش ها سبب شد تا حجم وسیعی از آب در 
رودخانه ها و نهر ها رها شود. وی افزود: وجود سد های بزرگ با ذخیره مناسب در منطقه مانند سد کهیر، سد زیردان، سد 
خیرآباد و سد پیشین سبب شد تا ضمن مهار بخش قابل توجهی از سیلاب ها بحران پیش آمده بدون خسارت جانی و با 
حداقل خسارت های مالی سپری شود. وزیر نیرو اظهار داشت: باتوجه به مدیریت مطلوب بحران، اقدامات خوبی برای بازسازی 

زیرساخت ها اجرایی شده است که امیدواریم این اقدامات موثر واقع شود.
محرابیان در همین رابطه بیان کرد: در بخش برق عملیات برق رسانی به تمام روستا های فاقد برق اجرایی شده و در حوزه آبرسانی 
نیز شبکه آب بخش قابل توجهی از روستا ها پایدار شده است. وی ادامه داد: در حوزه راه ها، پل ها و ابنیه فنی در برخی نقاط همچنان مشکلاتی وجود دارد که 

امیدواریم با مدیریت خوب همکارانمان در وزارت راه و شهرسازی شاهد مرتفع شدن این مشکلات در روز های آینده باشیم.
وزیر نیرو با اشاره به اینکه مدیریت منابع آب سطحی و وجود سد های بزرگ در منطقه سبب شد تا حجم خسارت ها کاهش یابد، اضافه کرد: با توجه به اینکه 
بخشی از بارش ها در پایین سد ها رخ می دهد و برای روز های آینده نیز پیش بینی وقوع بارش های جدید صورت گرفته است، این ضرورت وجود دارد که شهروندان 

عزیز با رعایت نکات ایمنی کمک کنند تا با کمترین خسارت ها بارش های پیش رو را نیز پشت سر بگذاریم.
محرابیان درباره برنامه وزارت نیرو برای مهار آب های شیرین سطحی در منطقه نیز گفت: در ورودی دریا و روی رودخانه و نهر های جنوب استان سیستان و 
بلوچستان سد های متعددی احداث شده است و به عنوان نمونه سد کهیر که حجم ذخیره آب آن سه برابر سد کرج است، چندی پیش توسط رییس جمهور 
محترم افتتاح شد و در بارش های اخیر دیدیم که حجم وسیعی از آب پشت این سد ذخیره شد و هم اکنون سد کهیر به نقطه سر ریز رسیده است و از ورود 
آب شیرین به دریا جلوگیری شد.  وی افزود: همچنین وزارت نیرو برای مهار هرچه بیشتر بارش های سیلابی سه سد دیگر را نیز در دست مطالعه دارد که همه 
این اقدامات به مهار هر چه بیشتر رواناب ها و بهره برداری بهینه از این منابع آب شیرین در بخش های شرب، کشاورزی و دیگر بخش ها منجر خواهد شد و این 

طرح ها یکی پس از دیگری به بهره برداری خواهد رسید.

بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان  استاندار  فلاح:  ماهان   - شرقی  آذربایجان 
توانمندسازی نیازمندان تحت پوشش کمیته امداد، گفت: تمرکز بر اشتغال 
مددجویان یکی از راه های توانمندسازی آنهاست که موجب رشد اقتصادی 
از امدادگران،  جامعه نیز می شود. مالک رحمتی در دیدار با جمعی 
خیرین، کارآفرینان و نخبگان تحت حمایت کمیته امداد استان اظهار 
داشت: خدمت به فقرا و ایتام توفیقی است که نصیب هر کسی نمی 
شود و این توفیق را باید قدر دانست. وی با بیان اینکه کمیته امداد یادگار 
ارزشمند امام خمینی)ره( است، افزود: نهادهایی که به دستور امام راحل 

تاسیس شد، عمدتا برای گره گشایی از مردم بود.
استاندار آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: اندیشه مقام معظم رهبری نیز به تاسی 

از امام بزرگوار، تاکید بر محرومیت زدایی از اقشار مردم دارد.
وی با قدردانی از همراهی خیرین و مراکز نیکوکاری با کمیته امداد برای مباره با فقر، گفت: با بودجه 
دولتی، محرومیت زدایی محقق نمی شود، دولت باید زیرساخت های توسعه متوازن و عدالت اقتصادی را 

فراهم کند که در دولت سیزدهم نسبت به این مساله اهتمام جدی وجود دارد.
رحمتی ادامه داد: فرهنگ احسان و کمک به نیازمندان باید توسط نهادهای مردمی مدیریت شود و گره 
های مردم به دست مردم باز شود. وی تاکید کرد: گروه های مردمی در کمک رسانی به نیازمندان باید حفظ 
عزت نفس و کرامت انسانی آنها را مورد توجه جدی قرار دهند. در این دیدار از کارآفرینان و نخبگان تحت 

حمایت کمیته امداد امام خمینی)ره( استان تجلیل و قدردانی شد.
مدیرکل کمیته امداد استان هم با اشاره به تخصیص ۱۴ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال تسهیلات اشتغالزایی 
مددجویان از محل تبصره ۱۸ از سوی دولت، گفت: سال گذشته ۲۷ هزار و ۲۰۰ شغل از سوی این کمیته 
ایجاد شد. غلامعلی ملامهدی، ادامه داد: امسال نیز تاکنون ۱۱ هزار فرصت شغلی از سوی کمیته امداد 
در استان ایجاد شده و برای ۶۵۰ نفر کاریابی شده و این به معنی سبک تر شدن بدنه این کمیته از حیث 

افراد تحت پوشش است.
مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی با بیان اینکه ۷۹ هزار خانوار در استان تحت پوشش این نهاد 
هستند، گفت: از این تعداد ۶۵ هزار خانوار ماهانه ۶۷۰ میلیارد ریال از این نهاد حمایتی حقوق و مستمری 

دریافت می کنند.

ایجاد 11 هزار فرصت شغلی از سوی کمیته امداد آذربایجان شرقی؛
دولت زیرساخت های توسعه متوازن و عدالت اقتصادی را فراهم می کند


